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Referat skolebestyrelsesmøde, Maribo Skole 

Dato: 04.10.2020 kl 17.00 – 19.30 

Sted: Maribo Skole, Blæsenborgafdelingen.  

Forplejning: Let anretning, frugt og vand 

Deltagere: Lena Faarbech, Peter Larsen, Jeanette Refdahl og Dorthe Holm forældrerepræsentanter, Tho-
mas Nielsen og Ole Ødegaard medarbejderrepræsentanter, Lavin elevrepr.   Anne Bonde og Henrik Andreasen 
skoleledelse 

Fraværende:  Jim, Charlotte, Jeannie, Anders, Nina og Pernille afbud. 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Sagsfremstilling:  

Bestyrelsen godkender dagsorden 

Beslutning: 

Godkendt 

2. Meddelelser – bilag. 

Sagsfremstilling: 

Meddelelser fra formandskabet samt skolens ledelse, faste oplysninger lagt som skriftlig 
information. 

Beslutning: 

Fra formandskabet – Lena deltager i Skole og Forældres landsmøde. Fin respons på hø-
ringsvar til budget 2023. Fra ledelsen: stor opbakning til arrangementer ”Slagt en gris” 
på 8. årg. hvor der blev samlet godt ind til klassekasserne. Åbent hus i udskolingen den 
13. okt. / Energi – temperaturnedsættelse dels info til medarbejdere, elever og forældre  
/ Syge-/fraværsopgørelse for personale til info - Maribo Skole ligger lavt ved udgangen af 
august / APVtrivsel2022 igangsættes fra 10. okt. / ansættelser til P10 og Blæsenborg. 
Orientering omkring vedtægtsændring primært på dagtilbud – bestyrelsen finder ikke 
grundlag for høringssvar. Thomas orienterede om Motionsdag fælles for hele skolen, af-
holdes på Blæsenborg fredag før efterårsferien. Der er både aktiviteter af mere socialka-
rakter samt bevægelses på højt plan (Ironman).  

 

3. Elevråd 

Sagsfremstilling: 

Meddelelser fra Elevråd. 

Beslutning: 

Elever stiller med et hold medhjælpere til motionsdagen samt et hold til rundvisning ved 
åbent hus. Landsmøde for DSE, hvor der er mulighed for at deltage – det bakkes op af 
bestyrelsen. Forespørgsel omkring sukkerfri sodavand kan tillades.                           
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Sukkerfrie drikke kan det tillades? – bestyrelsen vil drøfte elevernes forespørgsel. Elev-
deltagelse fra Blæsenborg er først på plads til kommende møde. 

 

 

 

4. Principper - bilag 

Sagsfremstilling: 

Skolebestyrelsens principper præsenteres på mødet, er vedlagt som bilag. (ligger i trykt 
form på mødet).                                                                                                            
Der drøftes en prioritering af i hvilken rækkefølge principper skal revideres samt hvordan 
dette forløber. Formandskabet ønsker medlemmer til en arbejdsgruppe under SB samt 
høring blandt personale og elever.  

Beslutning: 

 Drøftelse af principperne. Bestyrelsen ønsker at starte her i efteråret med princippet 
omk. lejrskole bla. i forhold til, hvor rejserne kan gå hen samt kostpengebeløb. Spørgs-
mål til arbejdet omkring trivsel, tages op igen. Der er lovgivnings henvisninger som skal 
tilrettes ved ordensregler. Mobilfrihed kræver en revidering bla. i forhold til den teknolo-
giske udvikling, det tages der op i foråret.                                                               
Lejrskole og ordensregler ønsker bestyrelsen bliver hørt blandt personalet og elevrådet.    

 

 

5. Skoleudviklingssamtale.  

Sagsfremstilling: 

Skoleudviklingssamtalen indføres fra dette år – Børne- og Skoleudvalget har på sit møde 
29. september en drøftelser form og indhold i disse samtaler. Med udgangspunkt i dette 
drøftes bestyrelsens forventninger. 

Beslutning: 

Orientering omk. udvikling at det nye koncept for hvordan der ses på udvikling i folke-
skolen. Drøftelse af elementer som spiller ind på bla. resultaterne skolen præsterer. 

 

 

 

6. Forældreråd. 

Sagsfremstilling: 

Status på arbejdet med forældreråd. 

Beslutning: 

Der bliver meldt forældrerepræsentanter ind til kontoret i disse uger – det forventes at 
der inviteres til første møde efter uge 42. Bestyrelsen ønsker der gøres mere opmærk-
somhed på området via Aula og der skrives til de årgange, hvor der ikke er valgt repræ-
sentanter. 
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7. Repræsentation på forældremøder. 

Sagsfremstilling: 

Skolebestyrelsen skal være synlig for forældrene – det sker bla. ved deltagelse på foræl-
dremøder. Der skal på mødet aftales fordeling af klasser blandt forældrerepræsentan-
terne. En del forældremøder er afholdt, men der er 2 møder om året på alle klasser, så 
de fleste besøg vil ligge i foråret. 

Beslutning: 

Beslutning omk. repræsentation – listen færdiggøres når bestyrelsen er fuldtallig. Bhkl - 
Lena/1. Nina /2. - / 3. Jim+ Anders /4. Peter/5. - /6. Pernille + Dorthe +Jeanette/7. Jim 
+ Anders /8. Jeanette + Charlotte/ 9. Dorthe /10. - /PRMA Ole Ø / EMA. Lena.                 
Fælles talepapir ønskes. 

 

 

8. Specialundervisningsstrategi – bilag. 

Sagsfremstilling: 

Orienteringspunkt.                                                                                                 
Specialundervisning har gennemgået en evaluering via Epinion. Rapporten udtrykker 5 
anbefalinger, disse skal der i første omgang udarbejdes sektorhandleplaner til. Disse for-
ventes præsenteres for Børne- og Skoleudvalget i november – efter jul skal der udarbej-
des handleplaner på skoleniveau. 

Beslutning: 

Orientering om Epinions 5 anbefalinger samt den videre proces med sektorhandleplaner. 

 

9. Kommende møde – den 23. november. 

Sagsfremstilling: 

Punkter til kommende møde. 

Beslutning: 

Princip for lejrskoler og ordensregler  

 

10. Evt. 

 

Budget – status. Hjemmeside opdateret – link til fælles postkasse ønskes. 

 


